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Protokoll StOF Styrelsemöte 2024-02-20 

 
 
 
 

Möte 
 StOF styrelsemöte 2024, nr 622 sedan starten. 

Datum och tid Plats 
2024-02-19, kl. 18.00-21:25 Fysiskt möte StOF kansli, en på Teams 

Närvarande 
Monica Hatlen, Joakim Skärlén, Karin Gillberg, Martina Sundberg, Jonas Holmgren och Lennart Hävrén 
(Teams). Från StOF-kansliet: Cecilia Westström.  
 
Frånvarande:  
Lars Forsberg 

 

1. Mötets öppnande 
Monica öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 

2. Val av sekreterare 
Jonas valdes till sekreterare, protokollet skall granskas av Monica.  
 

3. Föregående protokoll/anteckningar 
Godkändes och lades till handlingarna. 

 
4. Rapporter 

Kanslirapport 
En rapport från kansliet om senaste nytt sedan förra mötet finns som bilaga till detta 
protokoll.  
 
Mark 
- Vi har fått 2x30kkr (2 år) från Gynnarna att använda till markprojektet MARK2030.  
- Planerat markmöte 25e mars där alla Stockholms-klubbar bjudits in, för att 

diskutera markfrågor, samt att göra en inventering.  
- Cecilia tar ansvar för markfrågorna på kansliet 
- Markseminarium arrangeras av StOF och SOFT den 14e April; alla landets klubbar 

skall bjudas in. 
- Möte har hållits med Cecilia, Monica, Lars Gerhardsson och Anders Hallmen 

(sakkunnig på området) för att börja förbereda för 25e mars mötet (Anette 
Önnerud också med i den diskussionen)  

 
Samverkansmöte nr2 med SOFT 
- Möte nr2 hölls 18e februari 
- Tero Marjamäki presenterade vilka målgrupper som nås via vilka kanaler, 

konstaterades t.ex att en grupp nås bäst via TikTok!  
- Diskussion och enats om: 

* Susanne håller månadsmöten med distrikten, som för info vidare ut i OF 
* SOFT vill jobba vidare med/sprida en del av de saker vi fångat upp via våra 
klubbesök 
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* SOFT-styrelsens beslutsunderlag skall delas, OF skall inte bara delgivas själva 
besluten utan bakgrunder 
* SOFT skall börja se över hemsidan som man insett inte är bra 
* Det finns gap i en del externa grupper där kommunikationsstrategi saknas 
* SOFT vill lyfta upp mer kring forskning, ev. också initiera 
* Kommunikation är svårt rent generellt, svårt att nå ut rätt och med rätt info. 
Överflöd av info (alla kanaler inräknade), finns just nu ingen färdig och klar lösning. 
Börja med hemsidan kan vara en väg.  
* Protokoll från samverkansmötena skall distribueras till alla distrikt så de kommer 
ut till alla distriktsstyrelser 
* Möte 3 planerat 

 
Rapport 25-mannaföreningens årsmöte 

- StOF representerade av Martina och Monica 
- Införande av motionsstafett – avslogs 
- Införa möjlighet att delta i ordinarie stafett utom tävlan – avslogs 
- Harmonisering av avgiftsmodellen: 

* Stafetten: Motion från StOF till Förbundsmötet finns, att SOFT+25manna skall 
bestämma avgiften. SOFT yrkar bifall, ink. samtal med OF vid varje beslut. 
25manna har ett förslag på avgiftsmodell. 
* Medeldistansen: 25mannaföreningen enades om ett förslag som kommer 
diskuteras med StOF. Oftast är medeln en nationell tävling och ibland Swedish 
League. StOF anser oss behöva ha mer underlag för att bedöma om avgifterna 
återspeglar arrangemanget m.a.p intäkter och utgifter 
 
Noteras även Stockholm City Cup har inkommit med fråga om avgifter för 2024.  

 
5. Orientering Stockholm / StOF nytt 

Kansliet lägger ganska mycket tid på de artiklar som släpps vid varje StOF-nytt, men 
tveksamt hur många som läser. Vi publicerar ”sällan men mycket”, är det rätt? Är det 
värt insatsen i förhållande till vad det ger?  
 
Vi tar upp som punkt på årsmötet att vi ämnar låta StOF-nytt som kvartalsreleaser 
somna in och istället låta kansliet publicera nyheter och artiklar mer frekvent på 
hemsidan och sociala medier. Ambitionen är fortsatt att låta ”alla bidraga”.  
 
Vi har sedan december ett månatligt ordförandemail med aktuell information som går 
till ordförande i klubbarna. 
 

6. StOF årsmöte 

Motioner  
- TMOK vill permanenta möjlighet till parallellsträckor för juniorer på Stafett-DM.  

StOF föreslår bifall. 
 

- Mälarö SOK vill att alla uppföljare (”skuggkartor”) skall vara i färg och inte svart-

vit. Inget krav på certifierad skrivare.  

StOF föreslår bifall, med hänvisning till mer inkluderande.  

 

Stockholms Elitpris 
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Förslag diskuterades på årsmötet 2023, ny version arbetades fram och skickades som 
styrelseförslag till ordförande början på 2024.  
Kansliet har haft kontakt med några olika klubbar tex Tullinge, Snättringe, Järla, Täby. 
Sammantaget verkar klubbarna positiva till förslaget, men några dilemman finns, och 
årsmötet måste ta beslut.  
 

- Det är betydligt färre nationella tävlingar 2024 mot 2023, intäkten kommer 
snarare landa på 80.000kr för 2024.  

- En hel del klubbar finansierar sina nuvarande priser genom att de erhåller 
presentkort från OL försäljare om de har försäljning på tävlingen. Detta ger 
alltså att klubbarnas ekonomi skulle påverkas en hel del i negativ riktning. 

 
DM-plaketter 
Förslag att för HD35 och uppåt, samt stafetter från HD120 och uppåt tas plaketterna 
bort.  
 
Dokument inför årsmötet 

- Verksamhetsberättelse 2023: I princip klar för granskning 
- Verksamhetsplan 2024: Arbetsordning uppdateras efter årsmöte enligt 

stadgarna, tas ej upp på årsmötet 
- Årsbokslut 2023: Klart 
- Budget: Återstår att lägga till intäkter från Stockholms stad, samt utgifter som 

denna intäkt finansierar (ex HittaUt) 
 
Vi gick igenom ett utkast till dagordning, samt vem från StOF som föredrar vad utav de 
punkter som ligger på oss. Personer till årsmötesposterna (ordförande, sekreterare, 
justerare) är tillfrågade som förberedelse.  
 

7. SOFT Förbundsårsmöte 
Stockholm har 5st ombud från Stockholm att utse till mötet den 24-25/3. StOF måste 
bestämma vilka och meddela SOFT senast 1/3.  
 
Förslag på ändrade stadgar finns, StOF styrelsen att läsa och kommentera. Vid första 
anblick så ser de väldigt små ut men de skall läsas noga.  
 
Kommentarer till SOFTs ställningstaganden på StOF- och StOF-klubbarnas motioner. 
- OK Ravinens om ungas möjlighet att påverka. Monica pratar med Ravinen om SOFTs 
förslag 
- StOF’s förslag om icke bilburnas möjlighet att deltaga behöver utvecklas. Martina läser 
igenom SOFTs utlåtande, kanske behöver vi utmana SOFTs förslag till hantering.  
- Snättringes motion att göra HittaUt till premiummedlemsskap. Monica pratar med 
Snättringe 
- StOFs förslag om att utveckla SOFTs förmåga inom SOFT inom mark- och 
anläggningsområdet. SOFT vill föreslå avslag på motionen. Efter lite resonerande så 
kanske vi har lärt oss lite om hur motioner skall formuleras, även om andemeningen 
kring förslaget och behovet av att jobba med dessa områden kvarstår i allra högsta 
grad. Vi bör utmana SOFTs förslag att avslå motionen. 
- StOF motion om avgifter för 25-manna. SOFT föreslår bifall.  
- Haninges förslag att tillåta kombinationslag vid SM, region- och distriktmästerskap. 
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SOFT förslår bifall för SM. Vi behöver kolla att vi även kan införa detta vid tex DM, då 
detta skall vara möjligt redan idag.    

 
8. Kommande Styrelsemöten  

Måndag 4 Mars (extra avstämning. Teams.) 
Måndag 11 Mars (Årsmöte) 
Måndag xx April 
Måndag xx Maj 
Måndag 3e Juni, Ordförandeträff 
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StOF kanslirapport feb 2024 

Tävlingsverksamhet 
● TL-träff den 22 jan och banläggarträff 5 feb med bra närvaro 
● Kartbidrag och bidrag för Hittaut är beviljat 
● Långsiktigt tävlingsprogram planeras samt träff med klubbarna 21 mars 

Mark 
● Planering för klubbmöte 25 mars pågår 
● Gynnarna har beviljat 30’x2 för Mark-projekt 
● Diskussioner pågår med RF-Sisu om bidrag för att arbeta med kommunpåverkan och 

för sammanställning av naturreservatsföreskrifter  
 

Utbildning 
● Banläggarutbildning har genomförts, efterarbete pågår 

● Polisens utbildning för att leta efter saknade klar och uppbyggnad av kontaktnät pågår 

Kommunikation 
● Ordförandemejl med aktivitetsinfo har gått ut ungefär månadsvis sedan dec 

Ungdom och U23 
● Vinterträffar för 13-14, 15-16 och U23 pågår  
● Planering för sommarläger och Violett-läger pågår 
● Domaruddslägret blir Ågestalägret 
● Ungdomsledarträffarna fick ställas in pga få anmälda 

Motion 
● Centrum och Hellas förbereder HittaUt City  

 

Kansliet 
● Förberedelser inför årsmöte pågår (budget, bokslut, verksamhetsberättelse, 

verksamhetsplan, styrelsemotion) 
● Ny prislista för utskriftsservice 
● Excellösning för offert och fakturahantering av utskriftsservice pågår 
● Arkivering av kansliets material har påbörjats 

 
 
 
 
 

 

 

 
 

 


